
Styremøte HBF 22.02 - 2021  

 

Møte innkalt av: Yngve Tomter 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Yngve Tomter 

Referent: Ståle Rindal 

 

 

Møtedeltagere: 

Yngve Tomter 

Bjørn Kristiansen 

Hans Petter Aas  

Ståle Rindal 

Tore Nilsen 

Hans Arne Karlsen 

Willy Westeng 

 

Følgende saker ble behandlet: 

Valgkomite: 

Valgkomiteen ved Inge Faleide deltok i første del av møtet for å innhente generell informasjon fra 

styret samt relevant for komiteen arbeid fram mot årsmøte. 

 

Havner:  

• Nye båtplasser, elementer er på plass. Noen utriggere og flytting av bølgebryter gjenstår, vil 

være klart før sesongen. 

• Godt samarbeid med kommunen ifm utbygging ab plasser. 

• Overvåking /nye kamera fra Nokas, disse er nå installert, noen justeringer gjenstår 

• Arbeidsgruppe vedr. båtplasser som ble opprettet på forrige årsmøte har levert sine forslag 

til endringer. Forslagene behandles på neste styremøte og gjøres klar som forslag til 

årsmøtet. 

Økonomi: 

• Foreningen har god økonomi, noen utestående betalinger og fakturaer. 

• Lite å gjøre med at foreningen er pålagt mvs. plikt. På den positive siden er mva for 

bobilparkering redusert. 

• Avgift for bobilparkering økes fra 190,- til 240,- per døgn 

• Innspill til budsjett sendes Willy 

• Styret tar kontakt med Hamar kommune med sikte på å se på leien vi i dag betaler til dem. 



• Innskudd for båtplasser økes med i størrelsesorden 15%. Nye priser ligger på hjemmesiden 

Vakthold: 

• Ordinært vakthold for medlemmer vurderes fjernet for kommende sesong gitt at vi har fått 

ny kameraovervåking fra Nokas. 

• Frivillige vakter leies inn ved spesielle anledninger etter behov dersom ordinært vakthold 

bortfaller. 

 

 

Årsmøte: 

• Grunnet Covid 19 situasjonen utsettes årsmøte til mai da vi kan ha møte i teltet og sikre 

tilstrekkelig avstand. 

• Innspill til årsberetning sendes Ståle. 

• Innkallling til årsmøte sendes så fort situasjonen tillater og dato i mai er satt. 

 

 


